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PSD propune reglementarea pietei energetice “în mod simplu si echitabil”. Solutia

se poate finanta cu 2,2 mld. E disponibile în Fondul de Coeziune 2014-2020

PSD a mentionat ca propune  reglementarea pietei energetice ''în mod simplu si echitabil'': nimeni  nu va plati preturi mai mari, iar

pentru categoriile vulnerabile  facturile vor fi mai mici.

"PSD precizeaza ca modelul sau propus în Coalitie pentru reglementarea  preturilor la energia electrica aduce beneficii suplimentare, pe

lânga  cele deja acordate de Guvern, în special pentru consumatorii vulnerabili  si pentru economia româneasca. În plus, România va

valorifica 2,2  miliarde de euro pentru compensarea facturilor la energie - bani  europeni care ar ramâne neutilizati daca nu se intervine cu o

astfel de  reglementare. Contrar celor afirmate în spatiul public de unii  reprezentanti PNL, care nu au înteles exact mecanismul propus de

PSD, nu  va avea loc vreo crestere a preturilor compensate pentru consumatorii  care fac economie si se încadreaza în plafoanele de

consum", se arata  într-un comunicat de presa remis marti  de PSD.

Potrivit sursei citate, aceste plafoane nu se desfiinteaza, ci  dimpotriva, cei vulnerabili vor beneficia de un sprijin suplimentar pe 

perioada anotimpului rece.

"Totodata, pentru toti ceilalti consumatori, inclusiv pentru cei  industriali, pretul la energia electrica nu va putea depasi un nivel  maxim,

reglementat prin lege, care va fi semnificativ mai mic, respectiv  la jumatate fata de valorile speculative practicate astazi pe piata de  energie

din România. PSD a preluat initiativa de a pune pe masa  Coalitiei un model de reglementare a pietei de energie, dupa ce  numeroasele

apeluri adresate Ministerului Energiei au ramas fara  raspuns. Expertii PSD au pus pe masa coalitiei aceasta solutie care se  poate finanta cu

2,2 miliarde de euro disponibile în Fondul de Coeziune  2014-2020. Aceste fonduri sunt necheltuite si daca nu se intervine cu un  mecanism

de genul celui propus de PSD, banii vor fi definitiv pierduti.  Asa cum s-au pierdut, vreme de un an de zile, si alte fonduri europene,  cum ar

fi cele pentru comercializarea certificatelor de emisii de  dioxid de carbon, care puteau fi accesate de Ministerul Energiei înca  din octombrie

2021! Asta, evident, daca ministrul Virgil Popescu ar fi  avut vreo minima preocupare sa-i ajute pe români", mai spun  social-democratii. 
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